
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

18.12.2018                                        м.Черкаси                                                 № 21 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 3: 

  

Присутні: 

голова комісії:   - Кокодзей В.М. 

секретар комісії  - Далібожак В.М. 

члени комісії  -  Волкович В.М. 

 

Відсутні: - Кулініч В.В.,  Футима А.Ф. 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Банделюк Ганна Іванівна - начальник відділу експлуатації об’єктів ЖКГ 

Департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства облдержадміністрації 

 Демиденко Владислав Ігорович - начальник Служби автомобільних доріг 

у Черкаській області 

 Пивак Дмитро Володимирович - начальник управління економічного 

розвитку Департаменту регіонального розвитку облдержадміністрації 

 Митюк Тетяна Сергіївна – заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 Чубань Сергій Васильович - директор Департаменту інфраструктури, 

розвитку та утримання мережі автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення облдержадміністрації 

 

 

 

 

 



Порядок денний: 

1. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2019 рік 

Пивак  

Дмитро Володимирович 

- начальник управління економічного 

розвитку Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про   внесення   змін  до  рішення  обласної  ради   від   22.12.2017 

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік» 

Митюк  

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

3. Про обласний бюджет на 2019 рік 

Митюк  

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

4. Про затвердження Програми розвитку автомобільних доріг 

загального користування Черкаської області на 2019-2022 роки 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури, 

розвитку та утримання мережі 

автомобільних доріг загального 

користування місцевого значення 

облдержадміністрації 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Пивака Д.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 

2019 рік». 

 Дмитро Володимирович зазначив, що проект Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2019 рік враховує пріоритетні цілі 

та завдання, які передбачені у Державній стратегії регіонального розвитку на 

період до 2020 року, затвердженій постановою Кабінету Міністрів  України від 

06.08.2014 № 385, стратегії розвитку Черкаської області на період до 2020 року, 

затвердженій рішенням обласної ради від 05.03.2015 № 38-1/VI, а також 

комплекс заходів, спрямованих на проведення подальших децентралізаційних 

процесів, зокрема в процесі об’єднання громад, посилення позитивних 

тенденцій економічного зростання, підвищення якості освіти і медичного 

обслуговування, рівня соціального захисту, реформування житлово-

комунального господарства та підвищення рівня життя населення. 

 Виконання програми сприятиме підвищенню конкурентоспроможності 

економіки області як за рахунок прямих іноземних так і внутрішніх інвестицій 

у перспективні галузі, стимулюванню розвитку підприємництва, ефективному 

використанню природних ресурсів, що в кінцевому результаті позитивно 

вплине на експортний потенціал місцевих виробників та освоєння нових ринків 

збуту продукції. Покращення економічної ситуації сприятиме підвищенню 

рівня життя населення. 



 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються (додаток 1). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №21/1 додається (додаток 2). 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про  

внесення  змін  до  рішення  обласної  ради від 22.12.2017 № 19-22/VII «Про 

обласний бюджет на 2018 рік». 

Тетяна Сергіївна зазначила, що по Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації за рахунок зменшення видатків по об’єкту «Капітальний 

ремонт штучної злітно-посадкової смуги КП «Аеропорт Черкаси Черкаської 

обласної ради» плануються наступні видатки: 

- 1 452, 943 тис. грн «Газифікація населених пунктів»: 

- 10, 839 тис. грн по об’єкту «Першочергові аварійно-відбудовні 

роботи, пов’язані з ліквідацією наслідків надзвичайної ситуації, що склалася 

внаслідок пожежі 01.07.2015 в приміщенні Черкаського академічного обласного 

українського музично-драматичного театру ім. Т.Г. Шевченка: 

- 560,602 тис. грн по об’єкту «Система водопостачання смт Лисянка – 

реконструкція» - завершення об’єкту. 

2 000,0 тис. грн Департаменту інфраструктури, розвитку та утримання 

мережі автомобільних доріг загального користування місцевого значення 

облдержадміністрації на зимове утримання доріг загального користування 

місцевого значення (по 100,0 тис. грн кожному районному бюджету. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються (додаток 3). 

 

В   обговоренні   взяли   участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 21/2 додається (додаток 4). 
 

  «За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення «Про 

обласний бюджет на 2019 рік». 



Тетяна Сергіївна зазначила, що в цілому обсяг видатків загального фонду 

обласного бюджету по головному розпоряднику коштів -  Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації визначено в сумі 20 640,9 тис. грн. Видатки 

спеціального фонду заплановані в сумі 60 028,3 тис. грн. 

За бюджетною програмою «Інші субвенції з мвсцевого бюджету» 

передбачені видатки по загальному фонду у сумі 400,0 тис. грн на фінансування 

обласної Програми підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020 роки. 

За бюджетною програмою «Надання кредиту» передбачені видатки у сумі 

145,4 тис. грн, які будть спрямовані на надання кредитів індивідуальним 

забудовникам житла на селі відповідно до обласної цільової програми 

підтримки індивідуального житлового будівництва на селі «Власний дім». 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються (додаток 5). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №21/3 додається (додаток 6). 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Чубаня С.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про затвердження Програми розвитку автомобільних доріг загального 

користування Черкаської області на 2019-2022 роки». 

 Сергій Васильович зазначив, що проект рішення розроблено у зв’язку з 

необхідністю врегулювання питання щодо: 

поліпшення транспортно-експлуатаційного стану автомобільних доріг 

загального користування за основними маршрутами насамперед за напрямами 

міжнародних і національних транспортних коридорів, на під’їзних дорогах до 

залізничних станцій, районних центрів, територій та об’єктів природо-

заповідного фонду, історико-культурної спадщини та створення належної 

дорожньої інфраструктури; 

збереження існуючої мережі автомобільних доріг; 

забезпечення ефективного функціонування доріг і створення безпечних та 

комфортних умов для учасників дорожнього руху; 

реконструкція та розбудова мережі автомобільних доріг із урахуванням 

соціально-економічного і адміністративно-територіального розвитку області; 

співпраця з міжнародними фінансовими організаціями; 

впровадження новітніх технологій при виконанні ремонтів та 

експлуатаційному утриманні автомобільних доріг на засадах вільної 

конкуренції приватних і державних підрядників; 



створення ринку відповідних робіт та послуг на умовах довгострокових 

контрактів. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються (додаток 7). 

 

В    обговоренні    взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., 

Волкович В.М. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №21/4 додається (додаток 8). 

 

  «За» – 3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


